名称: 防水卷材真空穿透试验仪
其他名称：真空穿透试验装置 防水卷材真空试验装置
型号：ZKY-25 
一、概述：

真空试验装置依据GB/T 328. 25-2007《建筑防水卷材试验方法第25部分：沥青和高分子防水卷材抗静态荷载》中第5. 7条及第24部分《抗冲击性能》第5. 8条中的真空装置要求设计制造的。适用沥青和高分子防水卷材以及其它防水卷材做抗静态荷载穿刺或抗冲击后，其穿透性能的检测。具有结构简单，操作方便的特点。

I. Overview:

The vacuum test device is based on Article 5.7 of GB/T 328. 25-2007 "Test Methods for Building Waterproof Rolled Materials Part 25: Resistance of Asphalt and Polymer Waterproof Rolled Materials to Static Load" and Article 5.7 and Part 24 of "Impact Resistance Performance" 5. The vacuum device in Article 8 is required to be designed and manufactured. It is suitable for testing the penetration performance of asphalt and polymer waterproofing membranes and other waterproofing membranes after static load puncture or impact resistance. It has the characteristics of simple structure and convenient operation.

二、技术参数：

◆压力测量范围：0~20KPa

◆试件尺寸：可放置300*300试件

◆真空装置：100*35mm

◆计时：0-9999秒可调

◆电源：220V

2. Technical parameters:

◆Pressure measurement range: 0~20KPa

◆Specimen size: 300*300 specimens can be placed

◆Vacuum device: 100*35mm

◆Timing: 0-9999 seconds adjustable

◆Power supply: 220V

